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Wykonawcy ubiegający się 
o udzielenie zamówienia 

 

 

Dotyczy postępowania: „Budowa ścieżki pieszo - rowerowej w Pluskach” 

 

Wyjaśnienia i zmiana treści SWZ  

Uprzejmie informuję, że do Zamawiającego. wpłynęły zapytania dotyczące wyjaśnienia treści 

Specyfikacji Warunków Zamówienia w ww. postępowaniu. 

Działając na podstawie art. 284 oraz 286 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień 

publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 1320 – dalej Pzp), Zamawiający udziela następujących odpowiedzi: 

Pytanie 1  

W projekcie dotyczący budowy kanału technologicznego w opisie jest zapis, iż kanał ma być wybudowany 

z rur fi. 110, antomaist na profilu z rysunkiem studni jest informacja o fi. 125, prosimy o doprecyzowanie 

z jakich średnic, jakich rur ma być wybudowany kanał technologiczny. 

Jednocześnie informujemy, iz w rurę fi. 110 nie ma możliwości zaciągnięcia 3 rur HDPE fi. 40/3,7 i jeszcze 

dodatków pakietu mikrorur. Prosimy o doprecyzowanie. 

Odpowiedź: 

Ciąg kanału technologicznego należy wykonać z dwóch rur osłonowych: 

Ø 125 – w której umieścić należy 3 szt. rur światłowodowych  Ø 40 oraz wiązkę mikrorur 

Ø 110 – niewypełnioną 

Pytanie 2  

Czy Zamawiający dopuszcza przy budowie oświetlenia, zastosowanie słupów stalowych ocynkowanych? 

Odpowiedź: 

Zamawiający dopuszcza możliwość zastosowania słupów stalowych spełniających minimalne wymaga-

nia wskazane w dokumentacji projektowej. 

Pytanie 3  

Czy Zamawiający dopuszcza zastosowanie innego systemu sterowania oświetleniem, aniżeli ten podany 

w projekcie firmy MICROMEX? 

Odpowiedź: 

Zamawiający rezygnuje z projektowanego oświetlenia z układem sterowania dopuszczając zastosowanie 

opraw z wbudowaną redukcją mocy w oprawach zgodnie z załączonym (Załącznik nr 1 do wyjaśnień) 

http://www.stawiguda.pl/
mailto:przetargi@stawiguda.pl


opisem zmian w zakresie opraw oświetleniowych, słupów (zamiana z dwuwnękowych na jednownę-

kowy) i szafy oświetleniowej. 

Pytanie 4 

Proszę o wyjaśnienie treści SIWZ: Projekt stałej organizacji ruchu-wg opinii Powiatowej Służby Drogowej 

w Olsztynie realizacji należy dokonać do 31.12.2022 r. Proszę o wyjaśnienie. 

Odpowiedź: 

Oferta uwzględniać powinna wykonanie oznakowania zgodnie z dokumentacją. 

Pytanie 5 

Czy zamawiający dopuszcza możliwość zmiany nawierzchni na betonową kostkę brukową bezfazową? 

Była ona stosowana na większości wybudowanych ścieżkach pieszo-rowerowych w Gminie Stawiguda. 

Odpowiedź: 

Nawierzchnię ścieżki pieszo rowerowej należy wykonać z mieszanki mineralno-asfaltowej. Nie dopusz-

cza się zmiany nawierzchni. 

Pytanie 6 

W ogólnej charakterystyce obiektu napisano, że warstwa wiążąca ścieżki pieszo-rowerowej ma być wy-

konana z betonu asfaltowego AC 16W, natomiast w przedmiarze jest AC 16S. Proszę o potwierdzenie, że 

warstwa wiążąca ma być wykonana z betonu asfaltowego AC 16W na ścieżce pieszo-rowerowej. 

Odpowiedź: 

Do wykonania warstwy wiążącej nawierzchni ścieżki pieszo-rowerowej należy zastosować mieszankę 

AC16W. 

Pytanie 7 

W ogólnej charakterystyce obiektu napisano, że warstwa wiążąca na zjazdach ma być wykonana z be-

tonu asfaltowego AC 16W, natomiast w przedmiarze jest AC 16S. Proszę o potwierdzenie, że warstwa 

wiążąca ma być wykonana z betonu asfaltowego AC 16W na zjazdach. 

Odpowiedź: 

Do wykonania warstwy wiążącej nawierzchni ścieżki pieszo-rowerowej na zjazdach należy zastosować 

mieszankę AC16W 

Pytanie 8 

W dokumencie pt. „Errata do opisu projektu wykonawczego” napisano, że warstwa podbudowy z kru-

szywa stabilizowanego mechanicznie 0/31,5 mm powinna mieć 15 cm grubości na zjazdach, natomiast 

w opisie zamówienia oraz w przedmiarze jest 20 cm. Proszę o określenie grubości podbudowy z kruszywa 

stabilizowanego mechanicznie 0/31,5 mm na zjazdach. 

Odpowiedź: 

Do wykonania wzmocnionej konstrukcji ścieżki pieszo-rowerowej (na zjazdach) należy zastosować war-

stwę podbudowy z kruszywa łamanego stabilizowanego mechanicznie 0/31,5mm o grub. 20 cm. 

 

 

 

 



Pytanie 9 

W „Errata do opisu projektu wykonawczego” napisano, że warstwa wzmacniająca podłoże z betonu C3/4 

powinna mieć 15 cm grubości na zjazdach, natomiast w opisie zamówienia oraz w przedmiarze jest 20 

cm. Proszę o określenie grubości warstwy wzmacniającej podłoże z betonu C3/4 na zjazdach. 

Odpowiedź: 

Do wykonania wzmocnionej konstrukcji ścieżki pieszo-rowerowej (na zjazdach) należy zastosować war-

stwę wzmacniającą podłoża z betonu C3/4 o grub. 20 cm. 

Pytanie 10 

Proszę o potwierdzenie, że należy zastabilizować pas drogowy żółtymi betonowymi słupkami. 

Odpowiedź: 

Niniejsze zamówienie nie obejmuje montażu słupków granicznych pasa drogowego. 

Pytanie 11 

Czy w wycenie należy uwzględnić wznowienie granic nieruchomości? 

Odpowiedź: 

Niniejsze zamówienie nie obejmuje wznowienie granic nieruchomości. 

Pytanie 12 

Załączona stała organizacja ruchu była ważna do 31.12.2022 r. Proszę o wskazanie terminu, do którego 

Zamawiający zaktualizuje projekt SOR. 

Odpowiedź: 

Zamawiający dokona aktualizacji projektu SOR niezwłocznie po zawarciu umowy z Wykonawcą robót. 

Pytanie 13 

W stałej organizacji ruchu napisano, że dopuszcza się zasilanie solarne, hybrydowe lub z sieci do aktyw-

nych elementów organizacji ruchu. Proszę o potwierdzenie, że do wyceny pozycji nr 41 przedmiaru „Wy-

konanie obustronnego aktywnego przejścia dla pieszych i przejazdu dla rowerzystów wraz z doświetle-

niem przejścia dla pieszych i przejazdu dla rowerzystów na wysięgniku nad jezdnią” można wybrać spo-

sób zasilania elementów.  

Odpowiedź: 

Zamawiający potwierdza możliwość doboru zasilania aktywnego przejścia dla pieszych oraz przejazdu 

dla rowerów. 

Pytanie 14 

W stałej organizacji ruchu napisano, że dopuszcza się zasilanie solarne, hybrydowe lub z sieci do aktyw-

nych elementów organizacji ruchu. W przedmiarze w poz. 37 „Montaż antypługowych punktowych ak-

tywnych elementów odblaskowych, z zainstalowanymi pulsującymi diodami LED zasilanych solarnie” na-

pisano, że zasilanie ma być solarne. Proszę o potwierdzenie, że punktowe elementy mają być zasilane 

solarnie. 

Odpowiedź: 

Zasilanie punktowych elementów odblaskowych należy wykonać zgodnie z dokumentacją projektową. 

 



Pytanie 15 

Czy w wycenie należy uwzględnić nasadzenia zastępcze? Jeśli tak, to proszę o wskazanie ilości, lokalizacji 

oraz parametrów drzew. 

Odpowiedź: 

W wycenie uwzględnić należy nasadzenia zastępcze w ilości 44 szt. drzew z gatunków: lipa drobnolistna, 

klon zwyczajny, dąb szypułkowy lub grab pospolity o obwodzie pnia (mierzonym na wysokości 100 cm) 

min. 12-14 cm. 

Pytanie 16 

Proszę o dołączenie pozwolenia na wycinkę drzew 

Odpowiedź: 

Na dziś Zamawiający nie dysponuje decyzją zezwalającą na usunięcie drzew. Procedura wydawania 

zgody na usunięcie drzew jest w toku. Zakładany termin uzyskania zgody na usunięcie drzew to 

24.01.2025 r. 

Pytanie 17 

W dokumencie dot. inwentaryzacji zieleni napisano, że przewiduje się usunięcie drzew do listopada 2021 

r. Proszę o określenie terminu  usunięcia drzew. 

Odpowiedź: 

Zakładany termin usunięcia drzew: do 28.02.2025 r. 

Pytanie 18 

Proszę o potwierdzenie, że warstwę wzmacniającą podłoże z betonu C3/4 można wykonać metodą na 

miejscu 

Odpowiedź: 

SWZ nie przewiduje możliwości wykonania warstwy wzmacniającej podłoże z betonu C3/4 metodą na 

miejscu. 

Pytanie 19 

Proszę o potwierdzenie, że właścicielem materiału po wycince drzew i krzewów jest Wykonawca 

Odpowiedź: 

Drewno z wycinki stanowić będzie własność Zamawiającego.  Wykonawca zobowiązany będzie do prze-

transportowania go we wskazane miejsce na terenie Gminy STAWIGUDA. 

Pytanie 20 

Proszę o dołączenie opinii geotechnicznej wraz z kartami odwiertu. 

Odpowiedź: 

Zamawiający dołącza dokumentacje geotechniczną (załącznik nr 2). 

Pytanie 21 

W dokumentacji napisano, że należy wykonać tablice informacyjną? Jeśli tak, to proszę o wskazanie 

parametrów oraz ilości tablic. 

 



Odpowiedź: 

Zamówienie nie obejmuje montażu tablic informacyjnych. 

Pytanie 22 

Na mapie dołączonej do projektu wykonawczego ściek uliczny z kostki betonowej jest w ok. km 1+430 do 

1+515 SP oraz w km 1+440 SL, natomiast na mapie dołączonej do projektu budowlanego ściek uliczny z 

kostki betonowej jest od km 0+000 do 1+440 SL. Proszę o jednoznaczne wskazanie miejsca, gdzie ma być 

wykonany ściek uliczny z kostki betonowej.  

Odpowiedź: 

Ściek uliczny należy wykonać zgodnie z projektem wykonawczym branży drogowej. 

Pytanie 23 

Proszę o określenie czy ściek uliczny od strony jezdni ma być ograniczony krawężnikiem czy opornikiem, 

ponieważ przekroje konstrukcyjne wskazują dwa rozwiązania. 

Odpowiedź: 

Krawężnik betonowy zaprojektowano na połączeniu ścieżki pieszo-rowerowej ze ściekiem ulicznym w 

km 1+428 – 1+513 po stronie prawej. Pozostałe obramowanie ścieżki pieszo-rowerowej należy wykonać 

z oporników betonowych. 

Pytanie 24 

W miejscach gdzie nie ma ścieku ulicznego z kostki betonowej przekroje konstrukcyjne wskazują pobocze 

o szerokości 0,46 m o nieznanej konstrukcji. Czy na poboczu na być wykonany grunt rodzimy czy podbu-

dowa z kruszywa łamanego 0/31,5? Jeśli będzie podbudowa z kruszywa łamanego to proszę o wskazanie 

grubości warstwy. 

Odpowiedź: 

Obecne pobocze drogi powinno pozostać nienaruszone. W przypadku jego uszkodzenia zamawiający 

zobowiązany będzie przewrócić stan pierwotny. 

Pytanie 25 

Czy w km ok. 0+393 należy wykonać rurę osłonową na sieci kanalizacji sanitarnej? 

Odpowiedź: 

Zamówienie nie obejmuje wykonania rur osłonowych na sieci kanalizacyjnej. 

Pytanie 26 

Od km ok. 0+498 do km 0+645 przebiega pod ścieżką pieszo-rowerową linia sieci elektrycznej. Czy  

w wycenie należy przyjąć wykonanie rury osłonowej na sieci elektrycznej? 

Odpowiedź: 

Zamówienie nie obejmuje wykonania rur osłonowych na sieci elektrycznej. 

Pytanie 27 

Czy w km ok. 1+510 należy wykonać rurę osłonową na sieci telekomunikacyjnej? 

Odpowiedź: 

Zamówienie nie obejmuje wykonania rur osłonowych na sieci telekomunikacyjnej. 

 



Pytanie 28 

W km ok. 0+270 znajduje się znak D-15. Czy należy w wycenie uwzględnić przesunięcie znaku? 

Odpowiedź: 

Przestawienie kolidującego znaku należy uwzględnić w wycenie. 

Pytanie 29 

Czy obok przystanku autobusowego w km ok. 0+270 należy wykonać płytki wskaźnikowe? 

Odpowiedź: 

W miejscu obecnego przystanku autobusowego w km 0+270 należy wykonać pas ostrzegawczy z płyt 

betonowych z wypustkami koloru żółtego 8x40x40 cm na długości 15 m. 

Pytanie 30 

Według wizji w terenie w km 0+105 znajduje się istniejący zjazd z kostki betonowej. Czy w wycenie przyjąć 

rozbiórkę kostki betonowej wraz z krawężnikiem? 

Odpowiedź: 

Oferta uwzględniać powinna roboty rozbiórkowe niezbędne do wykonania przedmiotu zamówienia. 

Pytanie 31 

W projekcie SOR napisano, że znaki A-30, T-14 i B-33 „ograniczenie prędkości do 40 km/h” mają być 

znakami aktywnymi. Czy Zamawiający potwierdza, że wymienione znaki należy wycenić jako aktywne? 

Odpowiedź: 

Oferta uwzględniać powinna wykonanie oznakowania zgodnie z dokumentacją wraz z montażem zna-

ków aktywnych. 

Pytanie 32 

Na mapie SOR w km 0+887 jest znak B-33 „ograniczenie prędkości do 60 km/h” z opisem jako aktywny. 

Czy Zamawiający potwierdza, że znak B-33 w km 0+887 należy wycenić jako aktywny? 

Odpowiedź: 

Oferta uwzględniać powinna wykonanie oznakowania zgodnie z dokumentacją wraz z montażem zna-

ków aktywnych. 

Pytanie 33 

W projekcie wykonawczym branży elektrycznej są zapisy, że oświetlenie uliczne musi być sterowane  

w opraciu o system Micromex co wymaga zastosowania dużo droższych materiałów m.in.:  

-dwuwnękowe słupy oświetleniowe 

-uchwyty do montażu czujników ruchu na słupie 

-dodatkowe czujniki ruchu montowane na słupie 

-dodatkowy sterownik montowany we wnęce słupowej  

-dodatkowe sterowniki montowane w szafie oświetleniowej 

Proszę o udzielenie informacji czy Gmina Stawiguda korzysta z systemu zdalnego sterownia oświetleniem 

ulicznym oraz posiada oprogramowanie do zdalnego sterowania oświetleniem w tym zdalnego połącze-

nia po kartach sim GPRS oraz sterowanie i diagnostyka każdej oprawy osobno? 

 

 



Odpowiedź: 

Zamawiający rezygnuje z projektowanego oświetlenia z układem sterowania dopuszczając zastosowanie 

opraw z wbudowaną redukcją mocy w oprawach zgodnie z załączonym (Załącznik nr 1 do wyjaśnień) 

opisem zmian w zakresie opraw oświetleniowych, słupów (zamiana z dwuwnękowych na jednownę-

kowy) i szafy oświetleniowej. 

Pytanie 34 

Jeżeli Gmina Stawiguda nie korzysta z w/w systemu czy Zamawiający wyraża zgodę na rezygnację z sys-

temu Micromex co znacznie ograniczy koszty całej inwestycji i pozwoli zaoszczędzić środki budżetowe: 

Wyrażenie zgody na: 

-jednownękowe słupy oświetleniowe 

-brak uchwyty do montażu czujników ruchu na słupie 

-brak dodatkowej czujniki ruchu montowanej na słupie 

-brak dodatkowego sterownika montowanego we wnęce słupowej  

-brak dodatkowego sterownika montowanego w szafie oświetleniowej 

-sterowanie za pomocą zegara astronomicznego z szafy oświetleniowej zamiast sterowników Micromex 

(sterowanie z zegara astronomicznego jest mniej awaryjnym systemem sterowania oraz mniej kosztow-

nym w przypadku awarii czy napraw konserwacyjnych) 

-pozostałe zapisy projektu pozostają bez zmian. 

Odpowiedź: 

Zamawiający rezygnuje z projektowanego oświetlenia z układem sterowania dopuszczając zastosowanie 

opraw z wbudowaną redukcją mocy w oprawach zgodnie z załączonym (Załącznik nr 1 do wyjaśnień) 

opisem zmian w zakresie opraw oświetleniowych, słupów (zamiana z dwuwnękowych na jednownę-

kowy) i szafy oświetleniowej. 

Pytanie 35 

Czy Zamawiający potwierdza, że do zabezpieczenia krawędzi ścieżki należy użyć barier ochronnych U12-

a (tzw. "trzepak") w kolorze biało-czerwonym? 

Odpowiedź: 

Do zabezpieczenia ruchu pieszych zastosować należy bariery stalowe U-11a (szczeblinkowe) kolor gra-

fitowy RAL 7016 

Pytanie 36 

Czy Zamawiający posiada zgodę na wycinkę drzew? 

Odpowiedź: 

Na dziś Zamawiający nie dysponuje decyzją zezwalającą na usunięcie drzew. Procedura wydawania 

zgody na usunięcie drzew jest w toku. Zakładany termin uzyskania zgody na usunięcie drzew to 

24.01.2025 r. 

Pytanie 37 

Co z drewnem z wycinki? 

Odpowiedź: 

Drewno z wycinki stanowić będzie własność Zamawiającego.  Wykonawca zobowiązany będzie do prze-

transportowania go we wskazane miejsce na terenie Gminy STAWIGUDA. 



Pytanie 38 

Czy w wycenie należy uwzględnić usunięcie karp? 

Odpowiedź: 

W ramach zamówienia należy usunąć wskazane drzewa oraz krzewy kolidujące z projektem wraz z kar-

pinami. 

Pytanie 39 

Czy Zamawiający posiada Projekt Techniczny? 

Odpowiedź: 

Zamawiający nie posiada Projektów technicznych. Zakres robót został opisany we wzorze umowy, pro-

jekcie budowlanym, projektach wykonawczych (b. drogowej, b. elektrycznej, b. teletechnicznej), projek-

cie stałej organizacji ruchu, projekcie inwentaryzacji zieleni, projekcie inwentaryzacji zieleni oraz w spe-

cyfikacji technicznej. 

Pytanie 40 

Czy w wycenie należy uwzględnić koszty zajęcia pasa drogowego drogi powiatowej pod realizację ścieżki? 

Odpowiedź: 

Koszty zajęcia pasa drogowego należy uzgodnić z zarządcą drogi – Powiatową Służbą Drogową 

Pytanie 41 

Według projektu należy wybudować 2x rura 110 a w jednej z nich umieścić 3 x rura światłowodowa plus 

pakiet mikro rurek co jest technicznie nie wykonalne z powodu za małej średnica rury 110. Należy zasto-

sować tu rurę 125. Czy w związku z tym Zamawiający podtrzymuje rozwiązanie projektowe? Proszę  

o zajęcie stanowiska. 

Odpowiedź: 

Ciąg kanału technologicznego należy wykonać z dwóch rur osłonowych: 

Ø 125 – w której umieścić należy 3 szt. rur światłowodowych  Ø 40 oraz wiązkę mikrorur 

Ø 110 – niewypełnioną 

Pytanie 42 

Wg projektu należy wybudować studnie kablowe SK1. W tych studniach brak możliwości technicznych 

do połączenia rur światłowodowych i pakietu. Proszę o wyjaśnienie powyższej kwestii? 

Odpowiedź: 

Kanał teletechniczny należy wykonać zgodnie z dokumentacją projektową. 

Pytanie 43 

Czy Zamawiający dopuszcza wybudowanie kanału z samych rur 110? (bez rur światłowodowych i mikro-

rury)? 

Odpowiedź: 

Ciąg kanału technologicznego należy wykonać z dwóch rur osłonowych: 

Ø 125 – w której umieścić należy 3 szt. rur światłowodowych  Ø 40 oraz wiązkę mikrorur 

Ø 110 – niewypełnioną. 

 



Pytanie 44 

W projektach przedstawionych przez Zamawiającego są zapisy, że należy zastosować sterowanie firmy 

Micromex. Czy Zamawiający korzysta już z takiego systemu/oprogramowania do zdalnego zarządzania 

oświetleniem? Brak takiego systemu będzie powodował również brak możliwości konfiguracji i urucho-

mienia w/w systemu po wykonanej inwestycji ponieważ w opisie przedmiotu zamówienia i SWZ brak jest 

informacji aby wykonawca dostarczał dodatkowo oprogramowanie w/w firmy co znacznie powiększy-

łoby koszty inwestycji. 

Odpowiedź: 

Zamawiający rezygnuje z projektowanego oświetlenia z układem sterowania dopuszczając zastosowanie 

opraw z wbudowaną redukcją mocy w oprawach zgodnie z załączonym (Załącznik nr 1 do wyjaśnień) 

opisem zmian w zakresie opraw oświetleniowych, słupów (zamiana z dwuwnękowych na jednownę-

kowy) i szafy oświetleniowej. 

Pytanie 45 

Proszę o sprecyzowanie z jakiej nawierzchni ma być wykonana ścieżka pieszo - rowerowa? W dostarczo-

nej dokumentacji widnieje zapis o nawierzchni z kostki betonowej oraz z betonu asfaltowego. 

Odpowiedź: 

Nawierzchnię ścieżki pieszo rowerowej należy wykonać z mieszanki mineralno-asfaltowej. 

Pytanie 46 

W dokumentacji technicznej znajdują się zapisy, że należy zastosować sterowanie firmy Micromex: czuj-

niki ruchu, sterowniki w dodatkowej wnęce słupowej, sterowniki w szafie oświetleniowej. 

Czy Gmina Stawiguda posiada oprogramowanie do zdalnego zarządzania oprawami oświetleniowymi, 

którym można sterować dane obwody elektryczne? 

Mając na uwadze awaryjność i wysokie koszty w/w systemu proszę o wyrażenie zgody na rezygnację  

z w/w rozwiązań i zastosowania prostszego sterowania np. na podstawie zegarów astronomicznych. 

Odpowiedź: 

Zamawiający rezygnuje z projektowanego oświetlenia z układem sterowania dopuszczając zastosowanie 

opraw z wbudowaną redukcją mocy w oprawach zgodnie z załączonym (Załącznik nr 1 do wyjaśnień) 

opisem zmian w zakresie opraw oświetleniowych, słupów (zamiana z dwuwnękowych na jednownę-

kowy) i szafy oświetleniowej. 

Pytanie 47 

Proszę o wyjaśnienie rozbieżności w dokumentach załączonych do postępowania odnośnie kanału tech-

nologicznego. 

Przedmiar zakłada dwie rury PCV 110. 

Projekt mówi, że mają być 2x HDPE 110/6,3 i w jednej z nich 3x40+wiązka mikrorur 7x12. 

Ponad to w rurę 110 nie zmieści się 3x40 + wiązka mikrorur 7x12 

Powinno być: 

kanał technologiczny KTU 

1x110/6,3 + 3x40 + wiązka mikrorur 7x12 

albo 

kanał technologiczny KTP 

1x110/6,3 + 1x125/7,1 a w niej (3x40 + wiązka mikrorur 7x12) 

Proszę o przedstawienie rozwiązania jakie należy przyjąć do kalkulacji. 



Odpowiedź: 

Ciąg kanału technologicznego należy wykonać z dwóch rur osłonowych: 

Ø 125 – w której umieścić należy 3 szt. rur światłowodowych  Ø 40 oraz wiązkę mikrorur 

2Ø 110 – niewypełnioną. 

Pytanie 48 

Proszę o informację jakie są wymagania co do systemu sterowania oprawami. W dokumentacji uloko-

wano konkretny produkt, a nie opis funkcjonalności systemu. Proponowany system wiadomej firmy ge-

neruje dodatkowe koszty związane z dodatkowym uchwytem na czujnik, drugą wnęką w słupie i urucho-

mieniem. Bez informacji o wymaganych funkcjach systemu nie jesteśmy w stanie wycenić zamiennego 

sterowania, a przecież prawo zamówień publicznych pozwala takowe zastosować. Jako, że firma wyko-

nująca projekt jest z racji lokalizacji raczej powiązana z producentem systemu w późniejszym postępo-

waniu nie uzyskamy zapewne zgody projektanta na rozwiązanie zamienne. 

Odpowiedź: 

Zamawiający rezygnuje z projektowanego oświetlenia z układem sterowania dopuszczając zastosowanie 

opraw z wbudowaną redukcją mocy w oprawach zgodnie z załączonym (Załącznik nr 1 do wyjaśnień) 

opisem zmian w zakresie opraw oświetleniowych, słupów (zamiana z dwuwnękowych na jednownę-

kowy) i szafy oświetleniowej. 

Pytanie 49 

W projekcie wykonawczym wskazano, że kanał technologiczny ma być wykonany z 2 rur osłonowych PVC 

fi 110/ 6.3. W jednej rurze należy umieścić 3 rury światłowodowe i jedną wiązkę mikrorur. Druga rura 

osłonowa ma zostać pusta. 

Proszę o wskazanie czy rury osłonowe mają być gładkie czy karbowane, jakiego rodzaju- PVC, HDPE, 

RHDPE? Jakich parametrów, rozmiarów mają być 3 rury światłowodowe? Z ilu rurek i jakich parametrów, 

rozmiarów ma się składać wiązka mikrorurek? 

Odpowiedź: 

Ciąg kanału technologicznego należy wykonać z dwóch rur osłonowych: 

Ø 125 – w której umieścić należy 3 szt. rur światłowodowych  Ø 40 oraz wiązkę mikrorur 

Ø 110 – niewypełnioną 

Materiał do wykonania kanalizacji teletechnicznych opisany został w Specyfikacji technicznej wykonania 

i odbioru robót budowlanych. 

Pytanie 50 

W zakresie zadania do wykonania jest ściek z czterech rzędów kostki bet. prostokątnej w ilości 102mb. 

Proszę o podanie szerokości projektowanego ścieku. 

Odpowiedź: 

Ściek powinien mieć szerokość odpowiadającą szerokości 4 kostek 10x20 cm ułożonych obok siebie,  

tj. około 40 cm. 

Pytanie 51 

Zaprojektowano ułożenie płyt wskaźnikowych (ostrzegawczych) żółtych 8*40*40 przy przejściach dla 

pieszych oraz na peronach przystanków autobusowych. Czy Zamawiający dopuszcza zastosowanie kostki 

wskaźnikowej (ostrzegawczej) żółtej o wymiarach 8*10*20? 

 



Odpowiedź: 

Zamawiający dopuszcza zastosowanie kostki wskaźnikowej. 

Pytanie 52 

Zwracamy się z prośbą do Zamawiającego o usunięcie kolumny „krotność” z przedmiaru robót elektrycz-

nych. 

Odpowiedź: 

W ocenie Zamawiającego prośba nie dotyczy wyjaśnienia treści SWZ obejmującej przedmiotowe zamó-

wienie i wobec powyższego pozostaje bez odpowiedzi. 

Pytanie 53 

Zgodnie z opisem technicznym oraz przekrojami normalnymi warstwa ścieralna projektowanej ścieki pie-

szo-rowerowej ma zostać wykonana z kostki betonowej grubości 8 cm na podsypce cementowo-piasko-

wej grubości 3 cm. Załączony przedmiar robót wskazuje na wykonanie nawierzchni ścieralnej projekto-

wanej ścieżki pieszo-rowerowej z betonu asfaltowego AC11S grubości 4 cm oraz dodatkowej warstwy 

wiążącej z betonu asfaltowego AC16W grubości 4 cm. Zwracamy się z prośbą do Zamawiającego o wska-

zanie konstrukcji ścieżki pieszo-rowerowej do wykonania. 

Odpowiedź: 

Konstrukcja ścieżki pieszo-rowerowej: 

• 4 cm - warstwa ścieralna z AC 11 S 50/70 jak dla KR-1 

• 4 cm  - warstwa wiążąca z AC 16 W 50/70 jak dla KR-1 

• 15 cm - warstwa podbudowy z kruszywa łamanego stabilizowanego mechanicznie 0/31,5mm 

• 15 cm - warstwa wzmacniająca podłoże z betonu C3/4 

 

Wzmocniona konstrukcja ścieżki pieszo-rowerowej (na zjazdach): 

• 4 cm - warstwa ścieralna z AC 11 S 50/70 jak dla KR-1 

• 4 cm  - warstwa wiążąca z AC 16 W 50/70 jak dla KR-1 

• 20 cm - warstwa podbudowy z kruszywa łamanego stabilizowanego mechanicznie 0/31,5mm 

• 20 cm - warstwa wzmacniająca podłoże z betonu C3/4 

Pytanie 54 

Zwracamy się z prośbą do Zamawiającego o potwierdzenie, że zgodnie z projektem stałej organizacji 

ruchu do ustawienia są 2 znaki aktywne A-30, 3 znaki aktywne B-33, 2 znaki aktywne D-6b oraz 2 znaki 

aktywne T-14. 

Odpowiedź: 

Zamawiający potwierdza konieczność wykonania wskazanych znaków jako aktywnych. 

Pytanie 55 

Zwracamy się z prośbą do Zamawiającego o potwierdzenie, że zgodnie z projektem stałej organizacji 

ruchu do wykonania jest 9,46 m2 oznakowania poziomego grubowarstwowego w kolorze czerwonym. 

Odpowiedź: 

Zamawiający potwierdza konieczność wykonania wskazanych wskazanego oznakowania poziomego. 

 

 



Pytanie 56 

Zgodnie z projektem wykonawczym kanału technologicznego do ułożenia są 2 rury DN110. W jednej  

z rur należy umieścić 3 rury światłowodowe DN40 oraz wiązkę mikrorury. Zdaniem doświadczonego wy-

konawcy branży teletechnicznej minimalna średnica rury, w której istnieje możliwość umieszczenia 3 rur 

światłowodowych DN40 oraz wiązki mikrorury wynosi DN125. Zwracamy się z prośbą do Zamawiającego 

o wskazanie średnic rur kanału teletechnicznego jakie należy uwzględnić w wycenie. 

Odpowiedź: 

Ciąg kanału technologicznego należy wykonać z dwóch rur osłonowych: 

Ø 125 – w której umieścić należy 3 szt. rur światłowodowych  Ø 40 oraz wiązkę mikrorur 

Ø 110 – niewypełnioną. 

 

Uwzględniając powyższe Zamawiający zmienia terminy w postępowaniu: 

 

Termin składnia ofert: 29.01.2025 r. o godz. 9:45 

Termin otwarcia ofert: 29.01.2025 r. o godz. 9:50 

Termin związania ofertą: 27.02.2025 r. 

 

Ponadto Zamawiający informuje, że niniejsza zmiana treści SWZ staje się jej integralną częścią i jest 
wiążąca przy składaniu ofert oraz zostaje zamieszczona na stronie internetowej Zamawiającego pod 

adresem: https://platformazakupowa.pl/pn/stawiguda, zgodnie z dyspozycją art. 286 ust. 7 Pzp.   
 
Zamawiającym stosowanie do art. 271 ust. 1 Pzp dokonał zmiany treści ogłoszenia o zamówieniu.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Załączniki: 
Załącznik 1 - Opis zmian w zakresie branży energetycznej 
Załącznik 2 - Opinia geotechniczna  
Załącznik 3 - Oświetlenie - poprawiony 


